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ECDL SAMPLE TEST FOR MODULE AM3

The following is a sample test for ECDL Module AM3, Word Processing – Advanced Level. As with the certification test, the sample test contains 20 question items. The test duration for the sample test is 60 minutes, which is the same duration as the certification test.

ECDL Advanced level sample tests give an indication about the scope and approach adopted within ECDL advanced level tests. All test items within ECDL advanced level tests are based on ECDL advanced Syllabus Version 1.0.  For further information about the coverage of Skill Sets and Knowledge Areas in ECDL advanced level tests please refer to ECDL advanced level Syllabus Version 1.0 on http://www.ecdl.com
Answer Guide

The number of marks available for each question in the following sample test is indicated in brackets beside the question. All 20 questions have 5 marks available.

Pass Mark
A pass mark of 75% is required. 

Measurement Units

Default measurements (margins, indents, tabs etc.) are expressed in centimetres. Otherwise localization of test papers and reconfiguration of settings may be required.

Naming Conventions

The following naming and reference conventions have been adopted within the ECDL applications tests (Modules AM3 and AM4). References to file names, file extensions, folders, directories, URL’s (Uniform Resource Locators), hyperlinks, image links, Web pages, e-mail messages, field identification names etc., together with textual insertions are presented in bold italic for ease of identification within the test paper. Naming or insertion actions for text or numeric data should be added without any formatting except where a formatting action is requested as part of the question item. Authorised ECDL Testers are required to make these conventions known to candidates in advance of the test.

Macros

In some Advanced Level tests macros are included in the work files. Candidates need to be notified about this in advance of the test in order that the macros are enabled when they open work file documents. All workfiles provided by the ECDL foundation have been virus checked. Nonetheless Test Centres are advised to check all work files before providing these to candidates as part of an ECDL test.

Test AM3 Sample Paper

The following sample test for Module AM3, Word Processing, Advanced – Level is based on finalising a proposal document that will be presented in support of a new football stadium for your town. You are also asked to make some changes to other documents associated with the planning application.

[100 Marks]
1. Open the file called stadium.doc from your Candidate Disk. Apply a shadow, small caps font effect with a single line underlining of just the words to the title New Stadium for Newburgh on page 1. [5 Marks]
2. Delete the comment that is attached to the word Planning Chief on page 1. Attach the comment Check the spelling of Regis to the name Joseph Regis [5 Marks]
3. Select the “football” picture under the Executive Summary heading on page 2 of the information brochure. Format the image so that text will wrap tightly only around the left side of the image (do not move the image in order to achieve this). [5 Marks]
4. Ensure that the last paragraph in page 2 of the stadium document beginning The City Council … is formatted so that the last line of the paragraph would never appear on a page by itself. Add a 1 pt box border around this paragraph. [5 Marks]
5. Add a bookmark called summary to the heading CONCLUSIONS on page 4 of the stadium document. Remove the bookmark called situation from the sentence Currently Newburgh does not provide properly for the important sporting needs of its community at the bottom of page 3. [5 Marks]

6. Insert a table of contents using the classic format, directly after the text Contents on page 2 of the stadium document. Add a page break below the table of contents so that the section EXECUTIVE SUMMARY begins on page 3. Update the entire table of contents. Save the stadium file to your Candidate Disk. [5 Marks]
7. Add the caption Figure A:  New Stadium Building below the “stadium” image on page 4 so that any subsequent image would have its caption labelled correctly (i.e. the caption for the next figure would be Figure B). [5 Marks]
8. Centre the title New Stadium Budget Plan in the first row of the table in Appendix A in page 5 across the entire row. Change the amount for the Architects Fees in the table from 150,000 to 705,000 and update the Budget Total field in the table. [5 Marks]
9. Create a clustered column chart beneath the Projected Revenues Year 1 table to show the projected revenues for just the Football Events. Apply a setting to the chart so that the value represented by each column is displayed above the top of the relevant column and ensure that a legend appears at the bottom of the chart. [5 Marks]
10. Record a macro (assigned to the stadium document only) called setup to change the left and right margins of the document to 2.6 cms. [5 Marks]
Test AM3 Sample Paper (Contd.)
11. In the paragraph beginning The City Council is presented ... on page 3 of the stadium document using the track changes while editing feature change the phrase would ask to would urge and the word thoroughly to carefully. Ensure that only these tracked changes are visible on the screen. Save and close the stadium.doc file. [5 Marks]
12. Open the file called plans.doc from your Candidate Disk. Display all the text in the document in 2 columns of equal width with a line between the columns and a column spacing of 1.4cm.  Insert a column break before the paragraph beginning The age profile of the town suggests  [5 Marks]
13. Insert a field between the text File Size: and KB in the footer of the plans.doc document that shows the size of the document in kilobytes. Unlock and update the other field in the footer. [5 Marks]
14. Create a character style called title using the font Arial, size 16, bold. Apply the style to the text New Stadium Research immediately below the footballer image in the plans.doc document. Save and close the plans.doc file. [5 Marks]
15. Open the file called update.doc from your Candidate Disk using the password stadium (lower case). Remove the password to open the file and insert the password arena to modify the file.  Save and close the update file. [5 Marks]
16. Open the file called proposal.doc from your Candidate Disk. Merge the addresses address list with the mailing letter but only for addressees in Oldbridge who have the title of Mr. and sort the letters in ascending order by LastName Save the merged document as propmail.doc to your Candidate Disk. [5 Marks]
17. Open the file called survey.doc from your Candidate Disk. Add a drop-down form field with the 3 entries Yes, No and Please send more information in the cell to the right of the text I am willing to take part in this survey  [5 Marks]
18. Add a check box form field in the cell to the right of the text Please add me to the mailing list. Ensure a user cannot inadvertently change the form layout. Save and close the survey file. [5 Marks] 
19. Open the file called query.doc from your Candidate Disk. In the embedded worksheet change the number for Quarter 1 Football Events to 600,000, and modify the display so that column F, titled Total can be seen in the finished document. [5 Marks]
20. Amend the footnote Reference your letter sent to Mr Jerimiah so that your name appears instead of Mr Jerimiah. Add the footnote All potential sponsors have been sent this information to the text sponsor pack in the last sentence of the letter.  Save and close all open documents and close the word processing application. [5 Marks] 
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ورقة اختبار نموذج AM3
ويستند المستوى على وضع اللمسات الأخيرة على وثيقة الاقتراح الذي سيقدم دعما لملعب كرة قدم جديد عن بلدتك -- اختبار عينة التالية لAM3 الوحدة ومعالجة النصوص ومتقدمة. كنت طلبت أيضا إلى إجراء بعض التغييرات على الوثائق الأخرى المرتبطة تطبيق التخطيط.
[100 علامات]
1. فتح ملف يسمى stadium.doc من القرص المرشح الخاص. تطبيق الظل ، قبعات صغيرة تأثير الخط مع خط واحد يؤكد من الكلمات فقط إلى العنوان الجديد للملعب نيوبورج في 1 صفحة. [5 علامات]
2. حذف التعليق أن تعلق على كلمة رئيس التخطيط في 1 صفحة. إرفاق تعليق تدقيق الإملائي ريجيس إلى اسم يوسف ريجيس [العلامات 5]
3. حدد "كرة القدم" صورة تحت عنوان الملخص التنفيذي على الصفحة 2 من كتيب المعلومات. تنسيق الصورة بحيث سيكون ذلك التفاف النص بإحكام فقط حول الجانب الأيسر من الصورة (لا تتحرك الصورة في سبيل تحقيق ذلك). [5 علامات]
4. تأكد من أن الفقرة الأخيرة في الصفحة 2 من الوثيقة الملعب بداية مجلس المدينة... بحيث يتم تنسيق السطر الأخير من الفقرة لن تظهر على الصفحة نفسها. إضافة مربع 1 نقطة الحدود للتغلب على هذه الفقرة. [5 علامات]
5. إضافة موجز المرجعية دعا إلى الاستنتاجات عنوان في الصفحة 4 من الوثيقة الملعب. إزالة الإشارة المرجعية يسمى حالة من الجملة نيوبورج حاليا لا توفر بشكل صحيح لالرياضية الهامة احتياجات مجتمعها في الجزء السفلي من الصفحة 3. [5 علامات]
6. إدراج جدول محتويات باستخدام الشكل الكلاسيكي ، مباشرة بعد المحتويات النص على الصفحة 2 من الوثيقة الملعب. إضافة فاصل صفحات أدناه جدول المحتويات بحيث موجز الفرع التنفيذي يبدأ في 3 صفحة. تحديث جدول المحتويات بأكمله. حفظ الملف إلى قرص ملعب المرشح الخاص. [5 علامات]
7. إضافة التعليق الشكل ج : مبنى جديد أسفل صورة ملعب "استاد" على الصفحة 4 بحيث أي صورة توضيحية لاحقة سيكون له المسمى بشكل صحيح (أي شرح عن الشكل التالي سيكون الشكل باء). [5 علامات]
8. مركز العنوان الجديد ملعب خطة الميزانية في الصف الأول من الجدول في الملحق في الصفحة 5 في الصف بأكمله. تغيير مقدار الرسوم للمهندسين المعماريين في الجدول من 150000 إلى 705000 وتحديث الحقل مجموع الميزانية في الجدول. [5 علامات]
9. إنشاء تخطيط عمود متفاوت تحت الجدول 1 الإيرادات المتوقعة السنة لإظهار الإيرادات المتوقعة للأحداث فقط في كرة القدم. يتم عرض تطبيق الإعداد إلى التخطيط بحيث تكون قيمة التي يمثلها كل عمود فوق الجزء العلوي من العمود ذات الصلة وضمان أن أسطورة يظهر في الجزء السفلي من الرسم البياني. [5 علامات]
10. تسجيل ماكرو (المخصصة للوثيقة الملعب فقط) إعداد ودعا إلى تغيير الهوامش اليمنى واليسرى من المستند إلى 2،6 سم. [5 علامات]
 
ورقة اختبار نموذج AM3 (تتمة)
11. في بداية الفقرة ومجلس المدينة ويرد... هل في الصفحة 3 من الوثيقة الملعب باستخدام ميزة تعقب التغييرات أثناء التحرير تغيير عبارة تطلب سيحث والكلمة جيدا لبعناية. تأكد من أن هذه التغييرات فقط تتبع مرئية على الشاشة. احفظ وأغلق الملف stadium.doc. [5 علامات]
12. فتح ملف يسمى plans.doc من القرص المرشح الخاص. عرض كافة النص في الوثيقة في 2 أعمدة متساوية العرض مع الخط الفاصل بين الأعمدة وتباعد العمود من 1.4cm. إدراج فاصل العمود قبل بداية الفقرة الشخصي السن من المدينة يوحي [5 علامات]
13. إدراج حقل بين النص حجم الملف : كيلو بايت في وتذييل للوثيقة plans.doc الذي يظهر حجم المستند بالكيلو. فتح وتحديث الميدانية الأخرى في تذييل. [5 علامات]
14. إنشاء نمط حرف العنوان دعا ارييل باستخدام الخط ، حجم 16 ، جريئة. تطبيق نمط للبحث نص الملعب الجديد مباشرة أسفل صورة لاعب كرة قدم في الوثيقة plans.doc. احفظ وأغلق الملف plans.doc. [5 علامات]
15. فتح ملف يسمى update.doc من القرص الخاص به المرشح الملعب كلمة (صغير). إزالة كلمة السر لفتح الملف وادخال الساحة كلمة مرور لتعديل الملف. احفظ وأغلق ملف التحديث. [5 علامات]
16. فتح ملف يسمى proposal.doc من القرص المرشح الخاص. دمج قائمة العناوين عناوين مع الرسالة البريدية ولكن فقط للمتلقين في Oldbridge الذين لديهم عنوان السيد وفرز الرسائل في ترتيب تصاعدي من قبل اسم العائلة حفظ المستند المدمج كما propmail.doc إلى القرص المرشح الخاص. [5 علامات]
17. فتح ملف يسمى survey.doc من القرص المرشح الخاص. إضافة حقل النموذج المنسدل مع الإدخالات 3 نعم ، لا والرجاء ارسال مزيد من المعلومات في الخلية إلى يمين النص وأنا على استعداد للمشاركة في هذه الدراسة (5 علامات]
18. إضافة نموذج حقل مربع الاختيار في الخلية إلى يمين النص يرجى لي أن أضيف إلى القائمة البريدية. ضمان لا يمكن للمستخدم تغيير تخطيط النموذج دون قصد. احفظ وأغلق ملف المسح. [5 علامات]
19. فتح ملف يسمى query.doc من القرص المرشح الخاص. في ورقة العمل جزءا لا يتجزأ من تغيير رقم للأحداث الربع كرة القدم 1 إلى 600000 ، وتعديل عرض العمود بحيث واو ، المجموع بعنوان يمكن أن يرى في الوثيقة النهائية. [5 علامات]
20. تعديل الحاشية مرجعا لكم رسالة بعث بها الى السيد Jerimiah بحيث يظهر اسمك بدلا من السيد Jerimiah. تضاف الحاشية جميع الرعاة المحتملين تم إرسال هذه المعلومات إلى نص حزمة الراعي في الجملة الأخيرة من هذه الرسالة. حفظ وإغلاق كافة المستندات المفتوحة وإغلاق التطبيق معالجة النصوص. [5 علامات
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